

美国驻成都总领事馆 2016 春季拍卖会

<p>时间: 2016 年 5 月 18 日</p> <p>地点: 成都双流物流大道西航港路 567 号, 中国物资储运</p> <p>投标时间: 上午 9:00 至下午 1:00</p>	<p><u>主要物品</u></p> <p>电脑主机, 服务器, 显示器, 进口, 国产家具, 家电等.</p>
--	--

在以上时间, 我们接受竞标并提供标书和信封. 我们规定的最后竞标期限是 5 月 18 日下午 1 点. 当日下午 4 点至 6 点我们电话通知中标者. 请保持您的联络方式通畅.

所有物品以 投标方式处理, 并以人民币计价。请仔细检查您中意的拍卖品。所有物品一旦处理或搬走后, 不予退款和调换, 所有拍卖物品的品质和质量不予保证。中标者自行负责运输并于 5 月 19 日下午 04:00 之前将其运走。美领馆有权拒绝任何投标者的投标以及拒绝处理任何物品。进入须出示身份证或护照。所有拍卖条款将在拍卖期间现场公布。竞标前, 请您务必仔细阅读并严格遵守拍卖条款, 若有疑问, 请询问现场的工作人员。

详询吕女士: **028-8598 6793 或 13980049683**

Year 2016 U.S. Consulate Chengdu Spring Auction

<p>Date: May 18th, 2016</p> <p>Place: 567#, Xi Hang Gang Lu, Wu Liu Da Dao, Shuang Liu, Chengdu. CMST Warehouse.</p> <p>Time: 9:00 a.m. to 1:00 p.m.</p>	<p><u>Major Items</u></p> <p>Desktop computer, server, monitor, Residence furniture and appliances...etc.</p>
--	---

We accept bidding and will provide bidding paperwork and envelope during above period of time. The deadline for submitting the bid is 1:00 pm, May 18th, 2016. We will notify the winning bidder between 4 pm and 6 pm the same day. Please keep your cellphone available.

All items are subject to bidding and are RMB denominated. Please check the auction items you want to bid carefully. No refund or exchange once items are processed or moved away, and The United States Consulate makes no warranties as to the condition of any item. The winning bidder himself/herself is responsible for the transportation of items won and has to complete the transportation before 16:00 May 19th, 2016. The United States Consulate reserves the right to reject the bid submitted by any bidder and the right to reject the disposition of any item. ID card or passport has to be presented for entering into Consulate. All auction clauses will be presented during auction. Please read the clauses before bidding carefully and obey the clauses strictly. Any questions, please ask the staff on-site for help.

For detailed information, please contact Lv Yang at 028-8598 6793 or 13980049683